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] 4 )
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Subject: RE: Mail aan het RIVM over PVA PGO

Received: Mon 3/15/2021 8:28:55 PM

JERE @minvws.nl]

Ha,
Helemaal ok, & goeie actie.

Van: BE 120 [5.1.20 JEM eninvws.nl>

Verzonden: maandag 15 maart 2021 17:30

nan: (ER ERE, NEE. (RED) SEER is i>

Onderwerp: FW: Mail aan het RIVM over PVA PGO

Hol

PG stuurt mail aan RIVM toch liever vanuit als MT-lid. Ik kreeg het verzoek offfEfdeze dan mede namens jou (en PDC-19)
mag sturen zodat wij ook het signaal geven dat we elkaar weten te vinden intern bij VWS. Lijkt mij akkoord, maar hoor het

graag als jij dat anders ziet.

Groet,

Verzonden: maandag 15 maart 2021 17:15

cc: | i (SEAS = minvws.n>; EEE), RE ES EE (ERED)SESE@minis ni>
Onderwerp: RE: Mail aan het RIVM over PVA PGO

Dank, Was idd aangekondigd door [EES

Prima tekst voor de mail! We wachten even PDC-19 af.

Groeten,
5.1.2e

Verzonden: maandag 15 maart 2021 17:08

Aan: BREE) A minvws.nl>

cc: EAE § ) minvws.n/>;CIES, EXER. EE) EXER (EXER)JEEREDM© minvws.ni>
Onderwerp: Mail aan het RIVM over PVA PGO

HERE]

Eerder vandaag heb ik onderstaande mail afgestemd metfEEY en als het goed is, is deze mail door [EE ook aangekondigd
tijdens jullie PO vanmiddag.

Onderstaande mail zouden we graag willen versturen naar het RIVM, (IEE© rivm.nl), in de CC

@rivm.nl). We vragen van het RIVM om binnen dit plan van aanpak de verbanden tussen de drie genoemde

projecten te waarborgen, en zoveel mogelijk rekening te houden met de oorspronkelijke planning.

Toelichting
+ In het kader van het capaciteitsprobleem is al eerder gesproken over het PGO-traject met het RIVM.

« In een PO tussen PDC-19 (JFEECEREFS) en het RIVM [EEER)) is tot onze verbazing afgesproken om het PGO-

traject te deprioritiseren. Dit besluit is genomen zonder dat er vooraf overleg is geweest met PG en IenZ.

* Door dit besluit komt de fasering en planning zoals gedeeld in onze Kamerbrief Verder met Vaccineren van 28 januari jl.
in de knel.

+ Het RIVM heeft ondertussen intern besloten om het plan van aanpak ten aanzien van het PGO-traject te herzien.

+ Afgelopen week hebben we gesproken met PDC-19, en toen hebben we bedacht om onderstaande mail uit te sturen als

gezamenlijk signaal.
+ Hierbij komen we niet terug op het capaciteitsprobleem bij het RIVM, dit wordt al besproken op verschillende andere

tafels.

Vanuit IenZ is er inmiddels akkoord op verzending mede namens [IEEE FS EEEL. De vraag voor verzending

EET On inv ws rlmede namens 5.1.2e 51.2e .5.1.2e ) staat uit. Zou je hen in de CC willen meenemen, net



1244887

zoals [EXE EE ME ERIE)(REKIECIMminvvs.n)?
Omdat het plan van aanpak van het RIVM eind deze week of begin volgende week zal worden opgeleverd, vragen we aan jou om
de mail - zodra we een reactie hebben van PDC-19 - uit te sturen.

Hoor graag alvast of je akkoord bent.

Groetjes,

5.1.2e

BS. cs NNMinisterie vanSLEezondhei elzijn en Sport | Directie Publieke Gezondheid|

Parnassusplein 5 | 2511 VX | Den Haag | Postbus 20350 | 2500 EJ | Den Haag |

*06 IEE verdieping | 5.1.2e

[= BER crinvws.nl | www.rijksoverheid.nl |

BesteEEE
Graag willen we jullie het volgende meegeven voor het plan van aanpak (PvA) dat jullie op dit moment aan het opstellen zijn
voor het ontsluiten van vaccinatiegegevens naar PGO’s.

Vanuit de VWS directies PDC-19, PG en I&Z zien we dat er inzet wordt gevraagd op 3 trajecten omtrent het ontsluiten van

vaccinatiegegevens:
1. vanuit CIMS voor vaccinatiebewijzen;
2. vanuit CIMS (fase 1, COVID-19) en Praeventis (fase 2, RVP) naar PGO’s;
3. vanuit CIMS en Praeventis naar het cliéntenportaal.

Vanuit VWS zien wij de urgentie voor traject 1, het ontsluiten van COVID-19 vaccinatiegegevens naar vaccinatiebewijzen, maar

willen we ook graag de continuiteit van traject 2 en 3 borgen. In contact met PDC-19 is besproken om de focus van het RIVM -

vanwege een capaciteitsprobleem aldaar — op het eerste traject te richten. Er is afgesproken om over enkele weken de

resultaten voor het ontsluiten van vaccinatiebewijzen (traject 1) op te leveren. Verder is na interne afstemming binnen het RIVM

besloten om een nieuw plan van aanpak op te stellen voor het tweede traject (het ontsluiten naar PGO’s). We zien echter ook de

raakvlakken en mogelijke overlap tussen de verschillende trajecten. Omdat we voor traject 2 terug naar de tekentafel gaan,

willen we jullie vragen om in het plan van aanpak van dit traject alvast goed de verbanden met de andere trajecten op te

nemen. Daar waar kansen zijn om werkzaamheden te combineren of om onderdelen te hergebruiken willen we dat graag

stimuleren.

Daarbij vragen wij jullie ook om zoveel mogelijk rekening te houden met de oorspronkelijke planning van de verschillende

trajecten: op 28 januari jl. is er in de Kamerbrief 'Verder met Vaccineren’ gedeeld dat fase 1 van traject 2 in het voorjaar zou

worden afgerond, fase 2 volgt aan het eind van het jaar. Met de betrokkenen - 0.a. met het RIVM - is zelfs een strakkere

planning afgesproken: fase 1 zou eind april afgerond zijn. Eenzelfde planning is medegedeeld aan de Kamer voor traject 3.

Als het plan van aanpak voor traject 2 af is, zullen wij de planning en mijlpalen delen binnen VWS zodat we ook intern goed op

de hoogte zijn van elkaars trajecten.

Hopelijk kunnen we op deze manier waar mogelijk de krachten bundelen om uiteindelijk tot de gewenste resultaten te komen.

Mede namens (dlenZ) en (dPDC19),

Met vriendelijke groet,

TR


